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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 365 af 19. april 2018 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF). 
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Spørgsmål 

Vil ministeren skønne, hvor stort et provenutab, der er forbundet med reglen, om at boli-

ger kan sælges til børn til 85 pct. af den offentlige vurdering – dels tab som følge af mang-

lende beskatning af eventuelle værdistigninger og dels tab af gaveafgift? 

 

Svar 

Skatteministeriet har desværre ikke adgang til et datagrundlag, der giver mulighed for at 

vurdere provenuvirkningen ved, at boliger sælges til børn til 85 pct. af den offentlige vur-

dering. 

 


